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1. Siden sidst - meddelelser fra: 

 Formand 

Folkeskolernes samråd aflyst. 

Vi skal have udpeget en ny repræsentant til Støtteforeningen til erstatning for Maria 

 Elevråd 

Intet nyt – eleverne deltog ikke i mødet. 

 Skoleleder  

Vi er i fuld gang med planlægning af det kommende skoleår. 

Ny Bhkl.leder er udpeget til en delt stilling mellem skolen og Fresiahaven. Vi havde 4 

brugbare ansøgere til samtalerne, der endte med en énstemmig indstilling. 

I næste uge ansættes skolepædagog til timer i både skole og Klub. 

Som konsekvens af det faldende elevtal er skolen med dette skoleårs afslutning nød til at 

sige farvel til 2 medarbejdere. 

6. kl har været på tur til København og 9. klasse til i Berlin. I begge tilfælde ros til eleverne 

for deres adfærd på turene. I det kommende skoleår er der 2 nye ture – 7. årgang til 

Bornholm og 9. årgang på skitur til Østrig. Begge ture for at gøre vores udskoling endnu 

mere attraktiv. 

 SFO og klub 

Vi har stadig en langtidssygemeldt medarbejder i SFO. Både i SFO og Klub ligner næste års 

indmeldte antal børn dette års tal – nemlig 50 i SFO og 30 i Klubben. 

 Andre 

Ros til ”facebookopslagene”. 

 

2. Byggeri. Status. Brev til ejendomscenteret. Bilag 

Murphys lov virker – det der kan gå galt…..Der skal foretages yderligere brandsikring, hvorfor 

ventilationsanlægget på Torvet er under demontering. 

Der eksisterer ingen slutdato… 

Der sendes brev til Ejendomsselskabet m. fl samt Børne- og familieudvalget. 

 

3. Princip for klassedannelse. Bilag 

Principperne vedtaget. 

 

Mødenavn 

Skolebestyrelsesmøde 
Mødedato 

09-06-22 
Mødetid 

Kl. 18.00- 21.00 
Mødested 

Grænsevej 6, Hvide Sande 
Deltagere 

Nanna – Winnie – Line – Britt – Conny – Annette – Torben – Henrik. Maria deltog  fra 
pkt. 2 
Bemærkninger 

Torben sørger for mad – og det gjorde han godt. Tak 
Mødedatoer dette skoleår 
 



 

  

4. Biogasanlæg 

Britt udfærdiger læserbrev, der udtrykker vores utryghed med ikke mindst de trafikale gener 

ved opførelsen af det foreslåede biogasanlæg. 

5. Årshjul 

Detektiven (Annette) fandt vores årshjul fra 2019. Britt og Torben reviderer årshjulet, så det 

tilpasses vores nye mødefrekvens med 6 årlige møder. 

6. Møde med Hee Skole og Børnehaven 

Fællesmøde med Hee Skoles bestyrelse i november (tirsdag d. 8.?) 

Fællesmøde med Fresiahavens bestyrelse i februar (torsdag d. 9.?) 

7. Dimissionsfest 

Tirsdag d. 21. juni, kl. 19.00 i hallens Multisal. 

Maria bestiller kage – Torben sørger for drikkevarer. 

Annette, Winnie, Britt og Nanna ”arrangerer fra kl. 18.00. 

 

8. Mødedatoer næste år. 

 

Forslag til mødedatoer for SB-møder i skoleåret 2022-23: 

 

Onsdag den 7. september 2022 

Tirsdag den 8. november 2022 

Mandag den 5. december 2022 

Torsdag den 9. februar 2023 

Tirsdag den 18. april 2023 

Torsdag den 8. juni 2023 

 

Alle møder kl. 18.00 – 21.00. 

 

Mødeplan godkendt – dog skal de endelige aftaler med Hee Skole og Fresiahaven med henblik 

på fællesmøderne først falde på plads. 

 

9. Eventuelt 

Conny fortalte om diverse ”overgangsordninger” for den samlæste 3. – 4. årgang. 

”Indskolings/velkomstbrochuren” revideres og oversættes. 

 

Referent - Henrik 


